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הרעש למרות  שקט  נהיה  כשהעולם  ריקנות,  של  ברגע  דווקא 
וההמולה מסביב, אל תשכח מי אתה!

מכירים את הפעמים האלה שאנחנו נופלים עד לנקודה בה אנו שוכחים מי
אנחנו באמת?

את שעוטפים  ולדכדוך  לפחדים  לנפילה,  מתרגלים  שאנחנו  היא  הבעיה 
הנקודה הזו בחיים שלנו עד שהמצב הזה הופך לנורמה.

כאשר בן המלך הוחלף עם בן השפחה – בסיפור המעשייה המפורסם של רבי
“סיפורי ספרו  (מתוך  שפחה  ובן  מלך  מבן  מעשה   – מברסלב  נחמן 
מדהימה בצורה  שמקבילה  אירועים  לשרשרת  הובילה  התוצאה  מעשיות”) 

לחיים שלנו.

בנו האמיתי של המלך גדל מתוך אמונה שהוא רק בן של עבד. לא היה לו
שמץ של מושג מי הוא באמת. החיים שלו היו מלאים בייאוש ורק כשהוא

ברח מהממלכה שלו הוא התחיל לתהות מי הוא באמת.

https://breslov.co.il/%d7%90%d7%9c-%d7%aa%d7%a9%d7%9b%d7%97-%d7%9e%d7%99-%d7%90%d7%aa%d7%94/


אולי גם זה יעניין אתכם:

בזמן הנכון

הרגעים המתוקים נחשבים

הפתעה!

תחיו את הרגע

לחיות כאן ועכשיו

כל אחד מאיתנו חיי בתוך גלות פנימית עמוקה, דבר שמשפיע ובא לידי
וההתמודדויות והגלובלי,  הלאומי  הפרטי,   – מישורים  בהמון  ביטוי 
הללו שולחות גרורות לכל תחום בחיינו. החשבונות נערמים על השולחן
ואז – שלום הבית של בני הזוג עולה על שרטון, ויכוח עם הבוס מוציא
כל ובעצם,  הבריאות…  הילדים,  בחינוך  בעיות  גם  כמו  מהאיזון  אותנו 
שאנחנו הקרקע  על  יותר  בטוחים  לא  להרגיש  לנו  לגרום  שיכול  דבר 
עומדים עליה, זו שעד לאותו רגע נראתה לנו הדבר הכי מוצק ויציב.

זה הרגע בו אנחנו תוהים מה אנחנו עושים כאן ומהי התכלית שלנו.

בפנים. צועקים  עצמנו  את  שומעים  אנחנו  כאלה?”  בעיות  לי  יש  “למה 
“האם יש איזושהי תקווה בשבילי?”

הבעיה היא שאנחנו מתרגלים לנפילה, לפחדים ולדכדוך שעוטפים את
הנקודה הזו בחיים שלנו, עד שהמצב הזה הופך לנורמה…

העולם הזה מנסה להחדיר בנו את האמונה שאנחנו שום דבר, לא שווים
ולא ראויים, לכן לא מעט אנשים בוחרים לחיות את החיים שלהם בתוך
רעש חסר משמעות של בלבול ומבוכה, כאשר התהום התרבותית גדלה ועל
הדרך פוערת עוד יותר את זו הפנימית. השדים הפנימיים לא מפסיקים
לצעוק לנו מבפנים שאנחנו כלום ושום דבר עד שזה מגיע לרגע שכבר אי

אפשר לסבול את זה יותר.

https://breslov.co.il/%d7%91%d7%96%d7%9e%d7%9f-%d7%94%d7%a0%d7%9b%d7%95%d7%9f/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a8%d7%92%d7%a2%d7%99%d7%9d-%d7%94%d7%9e%d7%aa%d7%95%d7%a7%d7%99%d7%9d-%d7%a0%d7%97%d7%a9%d7%91%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a4%d7%aa%d7%a2%d7%94/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%97%d7%99%d7%95-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%a8%d7%92%d7%a2/
https://breslov.co.il/%d7%9c%d7%97%d7%99%d7%95%d7%aa-%d7%9b%d7%90%d7%9f-%d7%95%d7%a2%d7%9b%d7%a9%d7%99%d7%95-%d7%a4%d7%a8%d7%a9%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%a2-%d7%95%d7%99%d7%a8%d7%90/


אל תיתנו למערבולות לבלבל אתכם, תסתכלו טוב ותגלו משהו מדהים…

הרעש למרות  מפתיע  באופן  שקט  נהיה  כשהעולם  רגע,  שבאותו  בריקנות 
וההמולה מסביב, הרגע הזה שבו הכל נראה לנו אבוד וחסר תקווה, קול

פנימי אומר לך משהו שתמיד ידעת והכרת –

“אתה הילד שלי, הילד של המלך!”

מסכים ואתה  האמת  שזאת  יודע  אתה  דבר  שום  לומר  ובלי  הקלה.  איזו 
איתו, עם הקול הנעים שנוסך בך תקווה.

עולם. בורא  של  מהאינסופית  חלק  ממעל,  אלוק  חלק  הן  שלנו  הנשמות 
רחוק וכמה  נכשלים  אנחנו  פעמים  כמה  משנה  לא  שלו.  הילדים  אנחנו 
אנחנו אם  גם  שלנו,  האבא  שלנו,  המלך  עדיין  הוא   – נופלים  אנחנו 

שוכחים את זה.

בר והכל  אפשרי  נראה  הכל  רגע  ובאותו  אומר  אתה  שלך!”  הילד  “אני 
השגה.

(מבוסס על דברי רבי נתן מברסלב, ליקוטי הלכות ברכות השחר, ג).

במאמרים מברסלב  נחמן  רבי  של  ומשנתו  מחכמתו  ליהנות  מוזמנים  אתם 
מרתקים נוספים בקישור הזה.

https://breslov.co.il/post-category/%d7%91%d7%a8%d7%a1%d7%9c%d7%91/%d7%a8%d7%91%d7%99-%d7%a0%d7%97%d7%9e%d7%9f/

